
ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBA 

 

Vangažos 

 

Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdes 

 

P R O T O K O L S 

 

2023. gada 10.janvārī 

 Nr. 1/2023 

 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Padomes pārstāvja izvirzīšana komisijai “Ropažu novada sporta laureāts 2022” 

vērtēšanai; 

2. Padomes pārstāvja izvirzīšana Sabiedrības līdzdalības budžeta projektu vērtēšanai un 

projektu vērtēšana; 

3. Padomes pārstāvja deleģēšana darba grupai maršruta pagarināšanas finansēšanai un 

citu risinājumu apzināšanai Ropažu novada administratīvā centra Ulbrokas 

sasniedzamības uzlabošanai ar sabiedrisko transportu no citām apdzīvotām vietām 

novadā. 

4. “Ropažu novada attīstības programma. 2022-2028 Investīciju plāns. Vangažu pilsēta, 

Stopiņu pagasts, Ropažu pagasts un Garkalnes pagasts.” Izvērtēšana un padomes 

ieteikumu izvirzīšana; 

 

Sēde sākta: 19:00 

Sēdē piedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Edmunds Ozols, Jana Bunkus, Elīna Sviridova, Liena Cīrulniece, Mārīte Teterovska, Gatis 

Balabka, Jogita Berce,  (turpmāk – Padome); 

 

Sēdē nepiedalās: Padomes locekļi:  

Attaisnojošu apstākļu dēļ, Kaspars Nicmanis, 

 

Sēdi vada: Edmunds Ozols 

Sēdi protokolē un protokolu sagatavo: Elīna Sviridova 

 

1. 1.Padomes pārstāvja izvirzīšana komisijai “Ropažu novada sporta laureāts 2022” 

vērtēšanai 

 

“Ropažu novada sporta laureāts 2022” vērtēšanas komisijai Padome izvirza Janu Bunkus. 

Balsojums: 7 balsis “par” 

 

2. Padomes pārstāvja izvirzīšana Sabiedrības līdzdalības budžeta projektu 

vērtēšanai un projektu izvērtēšana 

Sabiedrības līdzdalības budžeta projektu vērtēšanas komisijai Padome izvirza Elīnu Sviridovu. 

Tā kā Vangažu pilsētā netiek pieteikts neviens no projektiem, Padome tos nevērtēja. 



Balsojums: 7 balsis “par” 

 

3. Padomes pārstāvja deleģēšana darba grupai maršruta pagarināšanas 

finansēšanai un citu risinājumu apzināšanai Ropažu novada administratīvā 

centra Ulbrokas sasniedzamības uzlabošanai ar sabiedrisko transportu no citām 

apdzīvotām vietām novadā 

 

Darba grupai maršruta pagarināšanas finansēšanai un citu risinājumu apzināšanai Ropažu 

novada administratīvā centra Ulbrokas sasniedzamības uzlabošanai ar sabiedrisko transportu 

no citām apdzīvotām vietām novadā Padome izvirza Gati Balabku. 

Balsojums: 7 balsis “par” 

 

4. “Ropažu novada attīstības programma. 2022-2028 Investīciju plāns. Vangažu pilsēta, 

Stopiņu pagasts, Ropažu pagasts un Garkalnes pagasts.” Izvērtēšana un padomes 

ieteikumu izvirzīšana 

 

Padome vērtē “Ropažu novada attīstības programma. 2022-2028 Investīciju plāns. Vangažu 

pilsēta, Stopiņu pagasts, Ropažu pagasts un Garkalnes pagasts.” (turpmāk – IP) Uz Vangažu 

pilsētu attiecināmi 182.-204.punktos minētie projekti.  

 

Padome vērš Ropažu nov. pašvaldības domi uz to, ka IP projekti Nr.191 un Nr.192 

pirmsšķietami nav attiecināmi uz Vangažu pilsētu, jo aprakstā ir pieminētas citas pilsētas, 

pagasti, tad Padome šos projektus nevērtē. 

 

Padome uzskata par atbalstāmiem gandrīz visus projektus, bet vēlas komentēt sekojošo: 

• Lūdzam izvērtēt, vai  nebūtu lietderīgāk apvienot IP Nr.182 ar IP Nr.196 , jo tās ir cieši 

saistītas ielas; 

• Padomei nav saprotams, kas ir domāts ar “multifunkcionāla sporta laukuma” izbūvi. 

Lūdzam, brīdī, kad tiks pieņemts lēmums par šī projekta realizāciju, iesaistīt Padomi 

sporta laukuma funkcionalitātes izvērtēšanā; 

• Lūdzam precizēt, kas ir domāts ar IP punktu Nr.195. No nosaukuma izriet, ka 

“Publiskās ārtelpas labiekārtošana- daudzdzīvokļu māju pagalmu pārbūve un 

atjaunošana”, bet aprakstā ir minēts Vangažu dīķis, kas teritoriāli nav saistīts ne ar vienu 

blakus esošo daudzdzīvokļu namu; 

• IP punkts Nr.199 “Ēkas Gaujas ielā 18 energofektivitātes uzlabošanas pasākumi” 

Padome uzskata par atbalstāmu tikai tad, ja šim projektam ir piesaistīts arī Eiropas 

finansējums; 

• Lūdzam izvērtēt IP punkta Nr.201 “Tirgus ēkas (Vidzemes iela 8) pārbūve” lietderību. 

Proti, pirms pārbūves veikt ēkas tehnisko apskati.  

 

Papildus Padome vēlas jautāt kāpēc no IP  ir izņemts iepriekšējā Redakcija 2.0 IP “Vangažu 

pilsētas iestāžu ventilācijas sistēmu projektēšana”? Īpaši vēršot uzmanību tam, ka Vangažu 

vidusskolai šādi darbi, izvērtējot skolnieku vecāku sūdzības, ir bijuši nepieciešami? 

 

 
Sēde slēgta 21:00  

 

Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes loceklis: 



        Edmunds Ozols  

Protokolu sagatavoja:                                                                                      Elīna Sviridova  

 

 

 


